
AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE
CELEBRADA EL DIA 4 DE DESEMBRE DE 2014.
ACTA 09/14.

A Montuïri, essent el dia quatre de desembre de dos mil catorze, essent les 20:00
hores, es reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a
l'objecte de celebrar sessió ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauza
Mayol, assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila,
María Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup
municipal P.P ; Joan Verger Rossiñol; María Teresa Martinez Marcus i Gabriel Pocoví
Ferrando pel grup municipal PSM, Guillem Mas Miralles i Margalida Munar Garau pel
grup municipal del PSOE.

Excusa la seva absència :

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal.

Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum
d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de
l’ordre del dia.

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ
ANTERIOR.-

Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat.

2.- COMUNICACIONS DE LA BATLIA .-

Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen
seguidament,  donant-se el plenari per assabentat :

Sobre l'estudi fet per la Mancomunitat del Pla sobre l'evolució de la recollida de
residus.

Sobre el programa remès pel consell de Mallorca sobre l'esport per a tothom.
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Sobre l'organització d'un taller de cuina per part de l'associació de dones de
Montuïri.

Sobre els anàlisis de les mostres de fang de la depuradora d'aigües residuals.

3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-

Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior
sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat.

4.- PROJECTE CONCILIACIÓ VIDA FAMILIAR I LABORAL.-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i la Sra. Regidora de joventut explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, no duent-se a terme cap
intervenció, per la qual cosa el Sr. Batleles somès el punt a votació, essent aprovat per 6
vots a favor (P.P) i 5 abstencions (PSM i PSOE), amb el següent contingut :

Vist el projecte presentat per la regidoria d'infància i joventut per a la
concil.liació de la vida familiar i laboral i donada la urgent necessitat de procedir a la
seva aprovació per poder iniciar la contractació del personal de l’escoleta d’estiu, la
Junta de Govern Local adopta per unanimitat dels seus membres el següent acord :

1º.- Aprovar el projecte per a la concil.liació de la vida familiar i laboral en la
forma que ha estat presentat, i en virtut d'això procedir al desenvolupament immediat
del mateix.

2º.- Elevar el present acord a l'Ajuntament en ple per a la seva ratificació.

URGENCIA .- Per unanimitat dels presents s'acorda l'incloure en l'ordre del dia
el punt que es relaciona a continuació, així com el seu tractament amb el següent
resultat:
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APROVACIÓ CONVENI CONSORCI BORSA D’ ALLOTJAMENTS
TURÍSTICS .-

Pel Sr. Batle es proposa l'aprovació del conveni, justificant la urgència perquè el
mateix ha d'estar signat abans del 31 de desembre de 2014.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, duent-se a terme les
següents intervencions :

El Sr. Joan Verger anuncia que s’abstindrà com han fet sempre en lo referent a
aquest edifici.

El Sr. Guillem Mas, anuncia que també s’abstindran, per que resulta que hara hi
ha una aportació municipal que abans no havia.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (P.P) i 5 abstencions (PSM i
PSOE), amb el següent contingut :

Vist el conveni de col·laboració entre aquest ajuntament i el Consorci per a la
millora de les infraestructures turístiques i per el foment de la desestacionalització de
l’oferta de l’illa de Mallorca, per l’execució de les obres del projecte “ Adequació Sales
Expositives al Museu del Molinar i trobant que el mateix es beneficiós pels interessos
d’aquesta corporació i dels habitants del terme de Montuïri, l’ajuntament en ple adopta
per majoria absoluta legal el següent ACORD :

1.  Aprovar i subscriure el conveni de col·laboració entre aquest ajuntament i el
Consorci per a la Millora de les Infraestructures Turístiques i per el Foment de la
Desestacionalització de l’oferta de l’illa de Mallorca, per l’execució de les obres del
projecte “ Adequació Sales Expositives al Museu del Molinar” en el mateixos termes
que ha estat presentat.

2. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol per la signatura del conveni i de
quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.

3. Notificar aquest acord al Consorci per a la Millora de les Infraestructures
Turístiques i per el Foment de la Desestacionalització de l’oferta de l’illa de Mallorca.
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5 .- PRECS I PREGUNTES .-

Abans de començar aquest punt, el Sr. Joan Verger anuncia la presentació d ‘una
moció contra el Govern per no haver inclòs en els seus pressupostos per al 2015 una
partida per a l'elaboració del projecte de reforma de l'escola tal com va sol·licitar aquest
plenari.

Pel Sr. Batle se l'informa que aquest mateix matí s'ha celebrat una reunió a la
conselleria d'Educació on s'ha confirmat la realització del projecte. Davant aquesta
informació, el Sr. Verger retira la moció i es continua amb el punt de precs i preguntes

Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació
s’assenyalen:

SR. JOAN VERGER  (PSM):

- Demana pel preu de la nova pàgina web turística. Contestant el Sr. Batle que ha
costat 3.500 €.

SR. GUILLEM MAS :

- Demana si l'empresa que ha elaborat la pàgina web ha estat la responsable del
seu contingut, perquè considera els textos un plagi de la guia de pobles que va publicar
el grup Serra. Contesta el Sr. Batle que la informació es va proporcionar des de
l'ajuntament, però que ho esbrinarà.

I no havent altres temes a tractar el Sr. Batle aixeca la sessió essent les 20:26
hores del dia abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i
donc fe.

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR

Jaume Bauçà Mayol                                        José Ramón Sicre Vidal


